
 

Protokoll styrelsemöte Kv. Nätet 2016-03-08 

Närvarande: My Manfred, Camilla Karlsson, Tony Jonsson, Christer Carlsson, Mikael 

Sandberg, Jenny Juhlin, Lennart Thörnberg, Andreas Johansson och Jonas Risell 

1. Mötets öppnande. 

Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet. 

 

2. Dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Protokolljusterare. 

Camilla Karlsson valdes som protokolljusterare. 

 

4. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes.  (Vi väntar fortfarande på svar ifrån Elajo 

vad det skulle kosta att mäta upp tv-nätet.) 

 

5. Kassarapport. 

Camilla Karlsson gick igenom kassarapporten. (Medföljer protokollet) 

Camilla informerade styrelsen om att det åter igen varit ett antal personer 

som inte betalade kvartalsavgiften i tid.  

Kvartalsavgiften är som vilken annan 

räkning som helst och den ska vara betald 

i tid. När räkningen betalas elektroniskt 

ska bara fakturanumret anges. 

 

6. Området. 



Fredrik Zettergren är vår kontakt person på Riksbyggen och det känns bra 

tycker vi i styrelsen.  

Garagen ska vara låsta. Tjuven kommer inte bara in i ert utan även väldigt 

lätt vidare till era grannars. Visa hänsyn och lås. 

Telefonnummer till Securitas och avtals nummer du anger när du ringer och 

anmäler en felparkerad bil ska upp på hemsidan.                       

Avtalsnummer till Securitas 95 89 00 

El avtalet med Bixia kommer att förlängas.  

 

7. Skrivelser/Rapporter. 

Det har inkommit två skrivelser. Den ena tar upp biltvätt inom området, den 

andra berör den ev. nya Parkeringsplatsen på Abborgränd och den gamla 

sandlådan som finns där.  

Styrelsen vill påminna om att det är förbjudet att tvätta/skölja av bilen 

inom området.   

Angående de nya parkeringsplatserna på Abborgränd är inget beslut 

taget utan vi inväntar fortfarande ”bygglovet” ifrån kommunen. Sen när 

vi vet om ifall det ens är möjligt kommer ett beslut tas.  

Den gamla sandlådan vid Abborgränd kommer inte att göras i ordning. 

Vi utvärderade den när lekplatserna skulle anläggas och ansåg att den 

inte var lämpad att göra i ordning. 

 

8. Övrigt. 

Styrelsen diskuterade de olika förslagen som vi hittills har tagit fram 

angående tv i antenn uttagen. Ordförande har bl.a. under en längre tid 

försökt få tag i någon ifrån Bredbandsbolaget som kan svara på våra frågor. 

Men vi kämpar vidare för att se ifall vi kan få ihop något bättre/billigare än 

det vi har idag som vi kan presentera på årsmötet. 

Styrelsen ska begära in offerter ifrån flera aktörer angående skötseln i 

området. Just nu har vi ett kontrakt med Riksbyggen på ett år.  

 

 

9. Nästa möte. 



Nästa möte är 2016-04-05 

 

10. Avslutning. 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

.......................................                         ........................................... 

Ordförande. Christer Carlsson                              Sekreterare. My Manfred 

 

.............................................. 

Justerare. Camilla Karlsson 

 

 


